
از ترس اُمیکرون در خانه قرنطینه ایم

فلاح:رژهباپرچمایرانحساقتداربهمنمیدهد
گــروه ورزشــی/ الهه قلــی فلاح بــرای  دومین بــار پرچمــدار کاروان ایــران در 
پارالمپیک زمستانی است. او که اولین بار پارالمپیک زمستانی را سال  2018 
در پیونــگ چانگ کره جنوبی تجربه کرد و همانجا هم پرچمدار بود، معتقد 
اســت این بار هم همــان حس زیبا را در پکن خواهد داشــت. الهه قلی فلاح 
به خبرنگار »ایران« می گوید: »من نمی دانستم این بار هم پرچمدار هستم، 
اما چون آن حس قشــنگ را در پارالمپیک 2018 تجربه کرده بودم، دوســت 

داشتم باز هم پرچمدار باشم که این بار هم در پکن آن را تجربه می کنم.«
ایــن اســکی بــاز صحرانــورد تأکید کــرد به 
هنگام رژه با پرچم در افتتاحیه پارالمپیک، 
احساس غرور و قدرت می کند: »آن لحظه 
احساس اقتدار می کنی. هر چند مسئولیتی 
از طــرف یک ملت روی دوشــت ســنگینی 
می کنــد، چــرا که بــا  آن پرچم مســئولیت 
از  آرزوی خیلــی  و  یــک مملکــت  ورزش 
ورزشــکاران را می بــری و همین احســاس 

غرور و اقتدار می دهد.«
بــا  ایــران  زمســتانی  پارالمپیــک  کاروان 
ترکیب ابوالفضل خطیبی، صدیقه روزبه، 
الهــه قلی فلاح در اســکی صحرانــوردی و 
حسین سولقانی اســنوبرد پنجشنبه راهی 
پکــن می شــود. قــرار اســت پارالمپیکی ها 

یک هفته تا شــروع بازی ها در پیســت تمرین کنند. البته الهه با شیوع دوباره 
اُمیکرون در خانه قرنطینه است: »ما حالا 15-10 روزی است که برای در امان 
ماندن از اُمیکرون در خانه قرنطینه هســتیم تا تســت قبل از پروازمان مثبت 
نشــود. این روزها در خانه تمرینات بدنسازی انجام می دهیم تا بدنهای مان 
روی فــرم بمانــد. هرچند تمرین در خانه با تمرین در پیســت قابل مقایســه 
نیســت، اما شــرایط خوب نیســت وگرنه ما در اردوی تدارکاتی ســوئد دیدیم 
کــه نروژی ها و ســوئدی ها بدون ماســک تمرین می کردند. به هــر حال کرونا 
در این کشــورها کنترل شــده تر از ایران است.« اســکی باز صحرانورد تا قبل از 
این در پیســت امامزاده  هاشــم تمرین می کرد:»پیست امامزاده  هاشم برای 
اســکی صحرانوردی اســت و فدراســیون جهانی هم آن را تأیید کرده اســت. 
البته ما مدتی تا وقتی برف در پیســت امامزاده  هاشم نبود در توچال تمرین 
می کردیم و با نشستن برف در این پیست به آنجا برگشتیم و سه مسابقه هم 
دادیم.« الهه قلی فلاح امیدوار است در پارالمپیک پکن، نتیجه بهتری از دوره 
قبل بگیرد: »من تشــکر می کنم از همه آنهایی که حامی ما هســتند از کمیته 
ملی پارالمپیک تا فدراسیون و عیسی ساوه شمشکی و مربی عزیزم، امیدوارم 
در پکن نتیجه بهتری از پارالمپیک کره بگیرم. البته رکورد ما در پیســت های 
مختلف فرق می کند، چرا که ســختی و مسیر پیســت روی رکوردها تأثیرگذار 
اســت. اسکی صحرانوردی اســپرینت 1200 متر مثل دو 100 متر نیست که در 

همه پیست ها رکورد یکی شود.«
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علیحسینیاینهفتهلیستمیدهد
سعید علی حسینی، سرمربی تیم وزنه برداری جوانان بعد از تماشای 
رقابــت هــای هفته آخر لیــگ جوانان باشــگاه های کشــور بهترین ها را به 
اردوی دوم تیمش دعوت می کند. او در ســه روز رقابت هفته پایانی لیگ 
جوانان با حضور در ســالن وزنه برداری مجموعه ورزشــی آزادی تهران از 
نزدیک رقابت ها را مشاهده کرد و بزودی اسامی دعوت شدگان به اردوی 
دوم تیم ملی را جهت شــرکت در رقابت های جهانی یونان  اردیبهشــت 
ماه ســال آینده اعلام خواهد کرد. او قصد دارد اردو را از روز ششــم اسفند 
در رشت دایر کند.گیلانی ها نیز در پی آماده کردن خوابگاه، محل مناسب 

تمرین و غذاخوری مناسب برای وزنه برداران جوان کشورمان هستند. 

جامقهرمانیوزنهبرداریجوانانبهاهوازرفت
تیم فولاد خوزســتان جام قهرمانی مســابقات وزنه برداری قهرمانی 
جوانان باشــگاه های ایران را به اهواز برد. این رقابت ها که با شــرکت ۵۶ 
وزنه بــردار در قالــب هفت تیم در ســالن وزنه برداری مجموعه ورزشــی 
آزادی تهــران جریــان داشــت با قهرمانــی تیم فولاد خوزســتان به پایان 
رســید. پــس از تیــم فــولاد خوزســتان کــه هدایــت آن را حمید رشــیدی 
ســرمربی ســابق تیم های ملــی وزنه بــرداری پایه ایران برعهده داشــت، 
تیم های مناطق نفت خیز جنوب و نیروی هوایی عناوین دوم و ســوم را 
کســب کردند. تیم های زیروه اردبیل، نیروی زمینی، فتح دانه مرودشت 

و مس رفسنجان عناوین بعدی را به خود اختصاص دادند. 

7مدالسهمآزادوفرنگیکارانازبلغارستان
 تیم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی ایران در رقابت های بین المللی 
جــام دانکلوف و نیکولای پتروف بلغارســتان با 2 مــدال طلا، یک مدال 
نقــره و ۴ مــدال برنز به کار خود پایان دادند. تیم ایران در کشــتی فرنگی 
توســط سعید اســماعیلی و میثم دلخانی در وزن های ۶0 و ۶۳ کیلوگرم 
بــه مدال طلا و علیرضا عبدولی و علیرضــا مهمدی نیز در وزن های ۷2 
و 82 کیلوگــرم به مدال برنز رســیدند. میثم عبدی ، مصطفی قیاســی و 
یــدالله محبی هم به ترتیــب  در اوزان ۹۷ ، ۷۹ و 12۵ کیلوگرم به ترتیب 

مدال نقره و برنز گرفتند.

معارفههمزمانساعیوقربانیدروزارتورزش
مراسم معارفه هادی ساعی رئیس جدید فدراسیون تکواندو در حالی 
که قرار بود دیروز ساعت 11 در محل فدراسیون تکواندو برگزار شود، به بعد 
ازظهر موکول شد. بعد از ماه ها بلاتکلیفی با تأیید نهاد ریاست جمهوری، 
ریاست هادی ساعی تأیید شد تا بالاخره تکلیف فدراسیون تکواندو روشن 
شود.مراســم معارفه ســاعی که از صبح به بعدازظهر موکول شد، همراه 
با مراســم معارفه مرتضی قربانــی رئیس جدید فدراســیون تیراندازی با 

حضور سجادی وزیر ورزش و جوانان برگزار شد.

برادرانعالمیاندرمسابقات2میلیوندلاریسنگاپور
نیما و نوشاد عالمیان به دعوت فدراسیون تنیس روی میز در مسابقات 
2 میلیــون دلاری ســنگاپور شــرکت می کننــد. ایــن مســابقات با نــام گرند 
اســمش یکــی از رویدادهای مصوب فدراســیون جهانی اســت کــه از 16 تا 

2۹ اســفند در سنگاپور برگزار 
بــرادران  می شــود. علاوه بــر 
عالمیان، امیرحسین هدایی 
نیز جزو بازیکنــان رزرو برای 
مســابقات  ایــن  در  حضــور 
بود کــه در نهایت نتوانســت 
بازیکنــان  فهرســت  وارد 
اصلــی شــود. ایــن رقابت ها 
در مجمــوع 2 میلیــون دلار 

جایــزه نقــدی دارد که بــه نفــرات اول 100 هزاردلار پاداش داده می شــود. 
امتیــاز حضــور در مســابقات گرند اســمش و تأثیرگــذاری آن بــر رنکینگ 
جهانــی شــرکت کنندگان بــا مســابقات قهرمانی جهــان برابــری می کند. 
بنابرایــن حضــور در ایــن رقابت هــا فرصــت خوبــی بــرای نوشــاد و نیمــا 
 ITTF عالمیان به حســاب می آید تا بتوانند موقعیــت خود را در رنکینگ

بهبود بخشند.
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مهری رنجبر/ســرمربی تیــم والیبال فولاد ســیرجان، تیمش 
را بــا چنــگ و دندان به پلــی آف لیگ برتر رســاند. آن هم با 
رد شــدن از هزار توی مشکلات. سعید رضایی قهرمان فصل 
قبــل را تحویــل گرفت امــا این تیم امســال هیچ شــباهتی به 
فصــل قبــل که قهرمان شــد، نداشــت و به گفتــه خودش آن 
را از صفر ســاخت تا با مدعیان بجنگند. ســرمربی ســیرجان 
که همیشــه حرفهایــش را صریــح می زند، ایــن بارهم بدون 
هیــچ ملاحظــه ای پاســخ آنهایی که پیــروزی تیمــش مقابل 
ســپاهان را مشــکوک به تبانی می دانند، داد: »بازی ها شائبه 
نــدارد، شــائبه ها را می ســازند.« البتــه او در مصاحبــه اش بــا 

خبرنگار»ایران« به نکاتی اشاره کرد که قابل تأمل است.
ë  .فولاد سیرجان با همه مشکلاتی که داشت، به پلی آف رسید

در این باره صحبت می کنید؟
نیســت.  مــا  هــدف  و  برنامــه  تنهــا  آف  پلــی  بــه  صعــود 
ســختی هایی کــه تیــم مــا ایــن فصــل داشــت، هیــچ تیمی 
نداشت. ما امسال در ۳ جام جنگیدیم. سال 1400 برای ما 
ســال استثنایی بود و با همه مشــکلاتی که تیم اول فصل با 
آن دســت به گریبان بود، تا اینجا خوب نتیجه گرفته است. 
ما حتی به دلیل اختلافاتی که در شــهر ســیرجان بود سالن 
استاندارد برای تمرین نداشتیم و اجباری در سالن قدیمی 
تمریــن می کردیــم که بیشــتر مصدومیت بازیکنــان هم به 
این موضوع برمی گردد. به مشــکلاتمان باید سفرهای تیم 
بــرای بازی هــا را هــم اضافه کــرد و بعد هم کــه درگیر جام 
باشــگاه های جهــان شــدیم. هرچنــد در ادامــه وضعیت را 
تغییر دادیم. با تلاش زیاد به پلی آف رســیدیم تا اتفاقات 
بهتــری رقــم بزنیــم. می خواهیــم با همــه تــوان بجنگیم و 

نباید به کم قانع باشیم.
ë شرایط کرونایی مثل سال قبل اذیت کننده بود؟

شــیوع کرونا مشــکلات یکســانی را برای همه تیم ها به وجود 
آورد ولی فدراســیون توجهی نکرد چرا که می خواســت لیگ 
را حتمــاً قبل از ســال جدید تمام کند. به نظــرم خیلی از برد 
و باخت هــای دور برگشــت متأثر از کرونا بــود. چرا که ترکیب 
خیلــی از تیم ها در بازی ها کامل نبود، حتی در بازی های یک 
هفتــه 8-۷ بازیکن یک تیم زیر ســرم بودند، همه هم از این 

قضیه خبر دارند ولی متولیان امر سکوت کردند.
ë  این روزها صحبت هایی درخصوص شــائبه تبانی تیم ها در

دو هفته آخر لیگ مطرح می شــود. حتی به برد تیم شما مقابل 

فولاد سپاهان هم اشاره شده است...
جــواب بعضی ها که جایگاهی در والیبال ندارند را نباید داد. 
ایراد می گیرند که حریف مان با تیم اصلی اش مقابل ما قرار 
نگرفت در حالی که محمدی راد)سرمربی سپاهان( دو هفته 
قبــل از بازی در بیانیه ای اعلام کرد که از بازیکنان اصلی اش 
استفاده نمی کند. گرچه در روز بازی هم به جز غفور و قائمی 
مصــدوم، بقیه بازیکنانــش بودند و از خیلی ها هم اســتفاده 
کــرد و از بعضی هــا هم نه. مــا جنگیدیم و بردیم. ســایپا هم 
همین وضعیت را داشــت، جنگید اما باخت. اگر شــهرداری 
ارومیــه روز آخــر دور مقدماتی همــه بازیکنانــش را به زمین 
فرســتاد، ســرمربی خــودش هــم همــه عواقبــش را گــردن 

گرفــت. به هر حال مربــی باید جوابگو باشــد. این بازی ها 
شــائبه ندارد، بلکه شائبه ها را می سازند. چرا نمی گویند 

بــرای فــلان تیم، 4 بــازی مشــکوک را یک داور ســوت 
زد؟ چــرا نمی گوینــد عوامــل اجرایی فدراســیون در 

تیم ها سمت مستقیم دارند؟ این مسائل است که 
شائبه به وجود می آورد وگرنه سال ها در والیبال 

و ورزش مســائل مربــوط بــه شــرط بندی بوده 
کــه قابــل پیگیــری نبوده اســت امــا دوپینگ 

کــه قابلیــت پیگیــری دارد را کســی پیگیری 
نمی کند.

ë  در مجمــوع دور مقدماتی لیــگ برتر چطور
بود؟

مهم ترین نکتــه اینکه بازی هــا باید رفت 
و برگشــت برگزار می شــد. حالا فدراسیون 

می گویــد مربیان خودشــان گفتند، درســت 
اســت کــه ما گفتیــم رفت و برگشــت امــا بهتر 

نکنــد،  پــاک  را  مســأله  صــورت  فدراســیون  مــا اســت 
نگفتیم لیگ را شــب عید تمام کنید. حرف ما این بود که دور 
مقدماتی قبل از عید تمام شود و فروردین ماه هم پلی آف و 
دور نهایی. چند سالی بود که تیم ملی سفر تدارکاتی نداشت، 
اما حالا حرف از اردوی بلند مدت و سفر تدارکاتی هست و به 
همین دلیل فدراسیون می خواهد لیگ را شب عید تمام کند. 
همین مسأله کیفیت بازی ها را پایین آورد.چرا که با بازی های 
فشرده، تیم ها مدام در سفر هستند و کرونا و خستگی راه هم 
مزید برعلت می شــود. هر چند برای حل این موضوع خیلی 
راحــت می شــود برنامه ریزی کــرد. حالا فدراســیون مربیان را 

متهــم می کنــد. فدراســیون دنبــال منافــع خــودش بــوده که 
تعــداد تیم ها را زیاد می کند. آقایان اگر به فکر والیبال بودند، 
درنوع برگزاری دقت می کردند، البته این مســأله تنها به این 
فصل برنمی گردد و سال هاست که لیگ این مدلی به اشتباه 
برگــزار می شــود. در واقع کیفیــت لیگ دســتخوش تغییرات 
شد. ما هم امسال جدای از سفرهای داخلی برای لیگ، برای 
قهرمانــی باشــگاه های آســیا و جهان بــه تایلنــد و برزیل هم 
رفتیم. در واقع ما از پیشــنهاد بازی رفت و برگشــت پشیمان 
نشــدیم، تنها می گوییم چرا لیگ طولانی نمی شود؟این 

مسأله را در جلسه اول هم گفتیم.
ë از نتیجه تیم تا اینجا راضی هستی؟*

لیگ هنوز برای ما تمام نشــده کــه بخواهم راضی 
باشــم یــا نــه. تیم هایــی که بــه پلــی آف صعود 
نکرده انــد، حــالا می توانند درباره نتیجه اشــان 
صحبــت کنند. ما هــم وقتی نتیجــه گرفتیم 
درباره اش صحبت می کنیم، اما فعلًا برای 
بهترین اتفاق تلاش می کنیم. باید ببینیم 
می توانیم مصدومیــت بازیکنان را کمتر 
کنیم و با ریکاوری بازیکنان را برای پلی 
آف به بهترین شــرایط برسانیم. البته 
بعید می دانــم بعضی ها را ریکاوری 
کنیــم. بایــد ببینیــم چه شــرایطی 

پیش می آید.
ë  چطــور را  متمرکــز  آف  پلــی   

می بینی؟
قشــنگ  متمرکــز  آف  پلــی 
نیســت. وقتــی بازی هــا رفــت 
و برگشــت شــد، باید پلی آف 
هــم رفت و برگشــت می شــد 
از  شهرســتانی  تیم هــای  تــا 
امتیاز میزبانی استفاده کنند. 
کاری که نشــد. با دو پیشــنهاد 
فدراســیون و یک نظرخواهی 
شــرایط به ســادگی تمام شــد. 
این مســأله هم جزو مشــکلات 
بود، یعنی تصمیم گیری لیگ از 

اول با برنامه باشد.

آزادکاران برای حضور در جام یاشاردوغو استارت زدند

امیرمحمدیزدانی:تغییروزنچندانهمسختنبود
درخشان ترین نتیجه تاریخ بازی های آسیایی را در هانگژو رقم می زنیم

خورشیدی:اوجاقیازدورهوایتیمملیرادارد
آزاد  کشــتی  منتخــب  تیــم  اردوی  غفــاری/  پریســا 
کشــورمان برای حضور در رقابت هــای بین المللی جام 
یاشــاردوغوی ترکیــه از روز جمعــه 2۹ بهمن ماه تا زمان 
اعزام به این مســابقات در خانه کشــتی شهید مصطفی 

صدرزاده پیگیری می شود.
 ســیدعلی عظیمــی، محمدباقــر یخکشــی، ســعید 
انوری، مرتضی قیاســی، رحمان رحیم پــور، امیرمحمد 
یزدانی، علی اکبر فضلی، محمدصــادق فیروزپور، علی 
ســوادکوهی، مجتبــی اصغــری، علی منصــوری، احمد 
بذری و محمدحسین محمدیان اردونشینانی هستند که 
تمرینات خود را زیر نظر پژمان درستکار دنبال می کنند. 
رقابت هــای بین المللــی کشــتی آزاد جــام یاشــاردوغو 
به عنــوان مرحلــه اول رنکینگ )مســابقات بین المللی( 
اتحادیــه جهانــی کشــتی بــرای مســابقات جهانی ســال 
2022 روز های ۶ تا 8 اســفندماه در شــهر استانبول ترکیه 
برگزار می شــود و طبق برنامه، قرعه کشــی تمامی اوزان 
عصرجمعه ۶ اســفندماه برگزار و رقابت هــای اوزان ۹۷ 
و 12۵ کیلوگرم روز شــنبه ۷ اســفندماه و مسابقات اوزان 
۵۷، ۶1، ۶۵، ۷0، ۷۴، ۷۹، 8۶ و ۹2 کیلوگرم روز یکشــنبه 

برگزار می شود.
امیرمحمــد یزدانی، نایب قهرمــان وزن 65 کیلوگرم 
جهان با تغییر وزن به جام یاشــاردوغو می رود. او در این 
خصــوص به خبرنگار»ایــران« گفت:»مــن پیش خودم 
فکر می کردم تغییر وزن خیلی سخت باشد ولی این طور 

نبود. به نظرم می توانم در این وزن هم صاحب دوبنده 
تیم ملی شــده و به مســابقات جهانی 2022 بروم. البته 
حریفان خیلی خوبی دارم، همه به هم نزدیک هستیم، 
بایــد تلاش زیــادی انجــام داد. امیــدوارم در جام تختی 
که مرحله ســوم چرخه محســوب می شــود، کشتی های 
خوبی بگیــرم. بنابراین مســابقه مهمی اســت.« بعد از 
لغو مســابقات دوستانه امریکا، تیم ملی کشتی آزاد قرار 
شــد به ترکیه برود کــه این بار نام یزدانی در لیســت قرار 
گرفت: »خدا را شــکر که این فرصت به من داده شــد که 
در جام یاشاردوغو کشتی بگیرم؛ مسابقه ای که رنکینگ 
دارد و هــم در ۷0 کیلو و هم در ســایر اوزانش قرار اســت 
کشــتی گیران خوب و مدعــی در آن شــرکت کنند.«البته 
آزادکار وزن ۷0 کیلوی کشورمان از مبتلا شدن خود پیش 
از مســابقات کشــوری به امیکرون می گوید: »تست اولم 
مثبت بود اما دو تست بعدی که دادم، منفی شد و مجوز 
حضور در مسابقات کشوری را گرفتم. بدنم آماده رقابت 
بود ولی قبل از چرخه انتخابی بیمار شدم و فکر می کنم 
همــان امیکرون بود. از نظر بدنی ســرحال بودم اما روی 

تشک کشتی نفس کم آوردم.«

 علی خورشیدی، ملی پوش ووشو بعد از طلای جام جهانی شانگهای، سودای 
طلای بازی های آسیایی هانگژو را در سر دارد. او خداحافظی حسین اوجاقی، 
ســرمربی ســابق تیم ملــی را به ضرر تیــم نمی داند و معتقد اســت تیم ملی 

نتیجه ای درخشان در هانگژو رقم می زند.
 او کــه به دنبــال طــلای هانگــژو در اولیــن حضــورش در بازی هــای آســیایی 
اســت، به خبرنگار »ایران« گفت: »تا الان 2 اردو را پشــت سرگذاشتیم و الان 
در اســتراحت بین اردوها هســتیم. 15 اســفند انتخابــی درون اردویی برگزار 
می شــود تا بعد از آن اردوها مجدداً از ســر گرفته شــود. تا بازی های آســیایی 
8 ماهــی اردو خواهیــم داشــت و من آمده ام که امســال در تیم ملی فیکس 
شده و به هانگژو بروم. شرایط خوبی دارم و تمام تلاشم را می کنم تا در تیم 
ملی فیکس شــده و طلای هانگژو را در اولین تجربه ام در بازی های آســیایی 
بگیرم.« ملی پوش ووشو در واکنش به کناره گیری حسین اوجاقی، سرمربی 
پیشــین تیــم ملی ادامه داد: »ووشــو نســبت به رشــته های رزمــی المپیکی، 
شــرایط خوبی دارد. با وجود کرونا، مدیران ووشــو بخوبی برنامه ریزی کرده و 
لیگ را برگزار کردند. درست است که حسین اوجاقی دیگر سرمربی تیم ملی 
نیست اما او مدیرفنی تیم های ملی است و از دور روی تیم نظارت دارد. خدا 
را شــکر می کنم در آخرین ســال سرمربیگری اش 
در تیــم ملــی، افتخــار شــاگردی اش را در جــام 
و  اســتاد دهقــان  جهانــی شــانگهای داشــتم. 
اســتاد امیر اوجاقی بالای ســر تیم ملی هستند 
و فکــر می کنــم امســال در بازی هــای آســیایی 
حتی نتایج بهتری نســبت بــه ادوار قبل بگیریم. 
امیــدوارم مســئولان کشــوری و اســتان ها از الان 
بــه فکر بازی های آســیایی باشــند. طبیعتاً 
حمایت ها در آستانه بازی های آسیایی 
بیشــتر می شــود ولی آن موقــع فایده 
نــدارد. اســتان ها بایــد ملی پوشــان 
دریابنــد.  را  مختلــف  رشــته های 
فعــلًا حمایت هــا و رســیدگی ها 
کافی نیست و امیدوارم از این به 

بعد شرایط بهتر شود.« 

دفاع سرمربی تیم والیبال سیرجان از خودش درخصوص اتهام تبانی

رضایی:4بازیمشکوکرایکداورسوتزد

پ
گ

امروز؛رونماییازدستاوردهایتاریخشفاهیورزش
مراســم رونمایــی از دســتاوردهای تاریــخ شــفاهی 
ورزش ایــران، صبح امروز در ســالن اســتاد فدراســیون 
برگزار می شــود. این مراســم با حضور مسئولان کمیته 
ملی المپیــک و جمعی از پیشکســوتان ورزش کشــور، 
از ســاعت 10 تا 12 در سالن اســتاد فارسی آکادمی ملی 
المپیک ازبخش های مختلف تاریخ شفاهی ارزشمند 
ورزش ایــران رونمایی می شــود. رونمایــی از کتاب های 
تاریخ شفاهی بازی های آسیایی تهران با عناوین مربی 
قهرمان ســاز)پرویز ســیروس پــور(، از آبادان تــا افتخار 

ایران)فریده هادوی(، تهران در تراز جهانی )سانتیپارب 
تجاوانیجــا(، رونمایــی از کتاب تاریخ شــفاهی تحولات 
ورزش زنــان در ایــران بــا عنوان بــر مدار مــدارا )مهین 
فرهادی زاد(، رونمایی از کتاب های تاریخ شفاهی فوتبال 
ایــران بــا عناوین عشــق مــن فوتبال بود )غلامحســین 
نوریان(، دیوار به دیوار چهارصد دستگاه )جواد قراب(، 
زمیــن با برکت اختیاریه )حســن روشــن(، بچه خیابان 
ری )مهــدی مناجاتــی(، رونمایــی از کتاب هــای تاریخ 
شــفاهی کشــتی ایــران بــا عناویــن قهرمانــی از قزوین 

)مهدی یعقوبــی(، ببرمازنــدران )امامعلــی حبیبی(، 
دلاوری از تفرش)علی اکبر حیدری( و برخاسته از البرز 
)ابراهیم جوادی(، رونمایی از کتاب های تاریخ شفاهی 
مطبوعات ایران با عناوین زهر شیرین )احمد عبدالهی 
نیا(، زشت و زیبای آفتاب مهتاب )صدرالدین کاظمی(، 
آرمانشــهر مفت آبادی هــا )غلامحســین زمان آبادی(، 
عطر قدیمی اتاق تلکس)داوود الماســی( و رونمایی از 
کتاب تاریخ شفاهی وزنه برداری ایران با عنوان کوروش 

کرمانشاه )کوروش باقری(.

دنبال نتیجه ای درخشان در هانگژو هستم

رازقیان:برایتحصیلبهفرانسهآمدمامابرایایرانپارومیزنم
فائــزه زمانی/ملــی پوش اســلالوم تیــم تولوزین 
فرانسه بعد از دهمی در لیگ جنوب فرانسه حالا 
برای حضور در هانگژو قایقش را به آب انداخته 
است. رکســانا رازقیان که با کارشکنی تایلندی ها 
حضــور در انتخابــی المپیــک توکیــو را از دســت 
داد حــالا عزمش را جزم کرده تا با درخشــش در 

هانگژو کام اسلالوم ایران را شیرین کند.
 ملی پوش تیم تولوزین فرانسه در گفت و گو با 
خبرنگار »ایران« از مسابقات لیگ جنوب فرانسه 
صحبــت کرد: »در بعضی خبرگزاری ها اشــتباهاً 
تیتر شــده کــه من بین 10 ورزشــکار برتر فرانســه 
قرار گرفته ام در صورتی که من در مسابقات لیگ 
جنوب فرانسه به فینال A راه یافته و دهم شدم. 
در ایــن مســابقات قهرمانــان جهــان و تیم ملی 
فرانســه حضــور داشــتند و در کل چالــش خوبی 
بود. حالا مســابقات قهرمانی جهان و بازی های 
آسیایی را پیش رو دارم و هدف اصلی ام حضوری 

موفق در هانگژو است.«
رازقیــان دلیل پارو زدن در فرانســه را شــرایط 
و امکانــات بهتــر می دانــد: »مــن هم عضــوی از 
خانــواده قایقرانی هســتم و فدراســیون به اندازه 
خــودش از من حمایت می کنــد. من به انتخاب 
خــودم بــه فرانســه آمدم چون دوســت داشــتم 
خــارج از ایــران تحصیــل کنــم و از طرفــی هــم 
شــرایط پیشــرفت اینجا بهتر اســت.« ملی پوش 
اســلالوم از شــرایط قایقرانــی و کرونا در فرانســه 
می گویــد: »شــرایط اینجا هــم مثل ایران اســت 
بــا ایــن تفاوت که فرانســه یکــی دوماه قبــل وارد 
مــوج امیکرون شــد. در ایــن مدت اکثــراً به کرونا 
مبتلا شــدند ولی خوشــبختانه من درگیر نشدم. 
از 2 روز پیــش آمــار پایین آمــده  و محدودیت ها 
کمتر شده است. قایقرانی فرانسه شرایط خوبی 
دارد و پوشــیدن پیراهن تیم ملی فرانسه یکی از 
سخت ترین کارهای دنیاست.« رازقیان علاقه ای 

به پوشــیدن پیراهــن تیم ملی دیگــری جز ایران 
ندارد: »ممکن اســت به زندگی در خارج از ایران 
فکر کنم اما به پوشیدن پیراهن تیم ملی دیگری 
جز ایــران فکرنمی کنم و ترجیح می دهم که زیر 
پرچــم ایران مســابقه دهم. مــن در حال حاضر 
بــرای باشــگاه تولوزیــن فرانســه پــارو می زنــم و 
تمام تمریناتم هم زیرنظر مربی همین باشــگاه 
اســت امــا بــرای تمرینــات بدنســازی یا مســائل 
روانشناسی با ایران در ارتباط هستم.من حقوقی 
از فدراسیون دریافت نمی کنم ولی هزینه سفرها 
و رفــت وآمدهایــم را فدراســیون تقبــل کــرده و 

حمایت می کند.«
او کــه به خاطــر کارشــکنی تایلندی هــا حضور 
در مســابقات انتخابی المپیک توکیو را از دســت 
داد، معتقد اســت این اتفاق مثــل مرگ عزیزی 
برایــش بوده اســت: »این اتفــاق تا حــدی برایم 
تلــخ بود که تــا مدت ها قادر به حــرف زدن نبوده 

و نمی توانســتم به قایقم نزدیک شوم، مثل این 
بود که عزیزی را از دســت داده باشــم. بعد ازاین 
حجــم ســختی و زحمــت نتوانســتم در انتخابی 
المپیک شــرکت کنــم و از طرفی کســی را هم در 
فرانســه نداشــتم کــه در کنارم باشــد و تســکینم 
دهد. فقط با ســفارت ایــران برای ویــزا در ارتباط 
بــودم و آنها مرا دلداری می دادنــد. اما زندگی در 
جریان بود و تصمیم گرفتــم این غم بزرگ را به 

کاری بــزرگ تبدیل کنم.« قایقران تیم ملی حالا 
نوید نتیجه ای درخشان در هانگژو را می دهد: »از 
الان نمی توانــم چیزی درباره بازی های آســیایی 
هانگژو بگویم چون من در مسابقات تایلند نبودم 
و نتوانســتم محکــی از رقبا داشــته باشــم. حالا با 
حضــور در مســابقات جهانــی می توانــم رقبــای 
آســیایی را محک بزنم. شــرایطم خوب اســت و 

انتظار نتیجه ای درخشان در هانگژو دارم.«


